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 עיריית רעננה 
 מן המנייןשלא ישיבת מועצה  תמלול

 15.02.2023, גתשפ"בשבט  דכ", ביעירמיום  
 
 

   משתתפים: 

 ראש העיר  -  מר ברוידא חיים 

 חברת מועצה  -  גב' דרורה כהן 

 חברת מועצה  -  גב' הוכברג ענבר 

 חבר מועצה  - מר עייאש לורן משה 

 חבר מועצה  -  מר רחמים שלום 

 חבר מועצה  -  מר גולדמן חיים 

 חברת מועצה  - גב' ויינטראוב רונית 

 חבר מועצה  -  מר ניר קריסטל 

 חבר מועצה  -  זמן מיכאל מר ריי 

 חברת מועצה  -  גב' ארז סגן איילת 

 חבר מועצה    -  מר אלוש אלי 

 חברת מועצה  -  גב' מיכל ברם 

 חבר מועצה  -  מר חגי בורשטיין 

 חברת מועצה  -  גב' סלוצקי דבי 

 חברת מועצה  -   גב' שחר גלי 

 חברת מועצה  -  גב' פוזמנטיר אנה 
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 ועצה חבר מ  -   מר ארז ברט 

 חבר מועצה  -   מר כהן אילן 

 חברת מועצה  -  גב' מירב מאיר 

 
  מוזמנים: 

 מנכ"ל העירייה  - מר אריאל הילדסהיימר 

 גזבר העירייה  -  מר יוסי מזרחי 

 היועצת המשפטית לעירייה    -  עו"ד תהילה סובל 

 מבקרת העירייה  -   גב' גלית פלג 

 מהנדס העיר  -  מר חיים מלמן 
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 יועצת משפטית  של הוועדה המקומית  -  עו"ד אבישג חכם 

 

 
 
 

   על סדר היום:

 . 2023אישור תקציב פיתוח לשנת  .1
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 .2023אישור תקציב פיתוח לשנת  .1

 

   -אנחנו עוברים לישיבת מועצת עיר שלא מן המניין מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו רוצים הפסקה.   מר חיים גולדמן: 

 

 חבר'ה אנחנו בתב"רים. אישור תב"ר בשטח של רסקו.  ר חיים ברוידא: מ

 

שנייה, אני רוצה להתייחס בבקשה לפני הדיון על התב"רים. חשוב לי להגיד   גב' שחר גלי:

ועדת הכספים, הזמנו את כל חברי המועצה.   כינסנו את  ועדת הכספים, ביום חמישי האחרון  כיו"ר 

העיק שתפקידה  לכם  מזכירה  העניינים  אני  בכל  למועצה  לייעץ  זה  הכספים  ועדת  של  והיחיד  רי 

הכי   הדברים  שאחד  חושבת  אני  חשובים.  מאוד  מאוד  דיונים  שם  לנו  והיו  העירייה.  של  הכספיים 

עצובים בישיבה הזאת שאנחנו עכשיו פותחים, זה שיש פה ועדה שלא מן המניין, ואין בה את תקציב  

רואים את זה בעין לא טובה, שלא לומר בחומרה, שהגענו לחודש  ואנחנו כבר בפברואר. ואנחנו    2023

פברואר ועדיין לא הועלה פה תקציב לאישור מועצת העיר. לא ככה מנהלים עיר. אי אפשר לנהל עיר  

 בהגדרה שזה מה שיש.   1/12עם תקציב של 

 

 אז אני מבטיח ואומר לך שאפשר להתנהל.   מר חיים ברוידא: 

 

 אומר?  מה אתה   גב' שחר גלי:

 

 אפשר לנהל.  מר חיים ברוידא: 

 



 לוגו חברת התמלול                                                                        עיריית רעננה                
 15/02/2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 5 
 

 איך אפשר? ועל איזה תקציב? על איזה תקציב?    גב' שחר גלי:

 

 גם בשנה שעברה עשינו את אותו דבר.  מר חיים ברוידא: 

 

 שאושר, או שדה פקטו קרה ולא קיבלנו עדכון עליו?   2022על תקציב   גב' שחר גלי:

 

   -שובגלי אני ארגיע אותך  מר חיים ברוידא: 

 

  -הניהול הכספי פה של התקציבים  גב' שחר גלי:

 

 זה לא מינהל תקין.   מר חגי בורשטיין: 

 

 לא נעשה בצורה תקינה. לא, לא, זה לא נעשה בצורה תקינה.   גב' שחר גלי:

 

 אז תודה רבה.   מר חיים ברוידא: 

 

גם בשנה שעברה   גם אני אגיד את זה, שנייה, יש לי משהו נורא חשוב להגיד.  גב' שחר גלי:

פה  להעביר  חברותיי  עם  ביחד  דרשתי  ואני  בקואליציה,  הייתי  השולחן,  של  הזה  בצד  פה  ישבתי 

תקציב. וגם השנה מאותה עמדה רק מהאופוזיציה. אני עדיין דורשת להעביר תקציב. למה? כי ככה 

א רלוונטיים,  נראה מינהל תקין, ולא בשום דרך אחרת. ולכן כל הדיונים האלה על התב"רים בכלל ל

 , אנחנו לא נעביר תב"ר אחד. 2023עד שלא יעבור פה תקציב  

 

  -אז תצביעו מר חיים ברוידא: 
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 לא משנה מה הנושא שלו, אגב לא מעניין אותי מה הנושא שלו.   גב' שחר גלי:

 

 תצביעי נגד. תצביעי נגד. אמרתי לך לא? תצביעי נגד.   מר חיים ברוידא: 

 

 יד בטח שאנחנו נגד העיר. מחר תג מר ניר קריסטל: 

 

 נכון הוא יגיד.   מר חגי בורשטיין: 

 

 מחר תגיד שאנחנו נגד העיר.  מר ניר קריסטל: 

 

   -חבר'ה תב"ר מר חיים ברוידא: 

 

 לא הבאת תקציב.   מר ניר קריסטל: 

 

 מי שיצביע נגד התב"ר, הוא נגד העיר.   מר אלי אלוש:

 

 שהציבור...  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 אישור תב"ר שצ"פ רסקו.   מר חיים ברוידא: 

 

 ... את זה שאתה עובד על אנשים בעיניים?   מר ניר קריסטל: 

 

 אני הצבעתי בעד.    מר אלי אלוש:
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 )מדברים יחד(  

 

 תגיד שאנחנו נגד.   מר ניר קריסטל: 

 

 תצביעו נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 הכול בסדר. הכול בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

 תהיו ענייניים.    ש:מר אלי אלו

 

  -אוי אלי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתם תהיו ענייניים, הדיון הזה לא צריך להתקיים.   מר ניר קריסטל: 

 

 בדיוק.   גב' שחר גלי:

 

 הדיון הזה לא צריך להתקיים כרגע, כל עוד אין תקציב מאושר.  מר ניר קריסטל: 

 

 ציב? איך?  איך אתה לא דואג שלא יהיה תק מר חגי בורשטיין: 

 

 -תוך שבועיים אפשר להעלות פה תקציב להצעה  גב' שחר גלי:

 )מדברים יחד(  

 

 הדיון הזה לא צריך להתקיים כל עוד אין תקציב שוטף...  מר ניר קריסטל: 
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 מה הקשר? אין קשר.    : גב' דרורה כהן

 

 יש קשר.   גב' שחר גלי:

 

 ת?  יש קשר וחצי דרורה, על מה את מדבר מר ניר קריסטל: 

 

 דרורה נו באמת.   מר חגי בורשטיין: 

 

 אין קשר...   : גב' דרורה כהן

 

 בוודאי שיש קשר. יש קשר וחצי.  מר ניר קריסטל: 

 

מהסיבה  מר חיים גולדמן:  אומר,  שאתה  מה  טעות  זו  לדעתי  לך,  אגיד  אני  טעות.  זו  לדעתי 

שו  תקציב  זה  עובר,  לא  או  שעובר  עליו  מדברים  שאנחנו  התקציב  של  הפשוטה.  השוטף  לטיפול  טף 

 העיר. 

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

   -התב"רים זה נועד בדיוק למה שהתקציב השוטף מר חיים גולדמן: 

 

 לא, לא. אתה רוצה שאני אראה לך כמה תב"רים מוחבאים בשוטף?   מר ניר קריסטל: 

 

   -מהתב"רים 90%חבר'ה  מר אריאל הילדסהיימר:



 לוגו חברת התמלול                                                                        עיריית רעננה                
 15/02/2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 9 
 

 

 .. בתב"רים. סליחה, כמה שוטף. מר ניר קריסטל: 

 

 אושרו, הכול בסדר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה רוצה עכשיו שנפתח את זה.  מר ניר קריסטל: 

 

 מהתב"רים אושרו, הכול בסדר.  90% מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שאני אראה לך כמה תקציב שוטף מוחבא בתב"רים.   מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר.  אל תאשר את היתר, הכול  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 אנחנו נצביע, תצביעו נגד.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אנחנו נצביע מר ניר קריסטל: 

 

 אין שום בעיה.   מר חיים ברוידא: 

 

 דרך אגב תצעק מחר תגיד שאנחנו כולנו נגד העולם.   מר ניר קריסטל: 

 

  אין בעיה. אם אתה מבוהל, כנראה שיש לך בעיה, אוקיי. מר חיים ברוידא: 
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 אני לא מבוהל מכלום.   מר ניר קריסטל: 

 

 אישור תב"ר רסקו מי בעד? מי בעד אישור תב"ר רסקו?  מר חיים ברוידא: 

 

 תביא לפה תקציב או תתפטר אחד משתיים.   מר ניר קריסטל: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי בעד? מי נגד? מי נגד? מי נגד? לא עבר, ממשיכים.   מר חיים ברוידא: 

 

 תביא לפה תקציב או שתתפטר.  מר ניר קריסטל: 

 

 :הצבעה

  7 –בעד 

 9 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

 תב"ר שצ"פ רסקו.  לאשר את לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

 אישור תב"ר תשתיות אבטחה ובטיחות באירועים. יוסי תסביר בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אני אסביר לך גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 
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 אני אגיד לך על כל דבר, תביא תקציב או תתפטר.   מר ניר קריסטל: 

 

   -ניר תן לי משפט. חשוב להסביר לאנשים, רגע יוסי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תצלמי, שיביא תקציב למועצת העיר...  מר ניר קריסטל: 

 

וסי, אני רוצה שיובהר כאן, כל תב"ר חייב להיות  אני מנסה להשחיל מילה. י גב' רונית ויינטראוב: 

  -מתופעל מהתקציב השוטף. עושים גינה איך אתם מתכננים

 

 את לא מבינה מהחיים שלך, אם את אומרת ככה.   מר חיים גולדמן: 

 

 שנה היית פה ואת לא מבינה אוקיי.   20 מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא מבין.   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

 מי בעד? מי בעד? מי בעד? מי נגד? לא עבר. מה אתם זה, הכול בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  7 –בעד 

 9 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 
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 תב"ר תשתיות אבטחה ובטיחות באירועים.  לאשר את לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

 זיות.  עדכון תב"ר שדרוגי תאורת רחוב ומרכ מר חיים ברוידא: 

 

 אוי ואבוי לכם, אור לתושבים, אור במקומות מסוכנים.   : גב' דרורה כהן

 

  -... התב"ר הקודם, למעשה אנחנו הבאנו לפה את השלמת מר יוסי מזרחי: 

 

 מיכל למה את מצלמת אותנו?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ממשיכים לרמות את כולם, היא בדוברות.   מר ניר קריסטל: 

 

 למה היא מצלמת? מותר לה.  : מר חיים ברוידא

 

 יש פה עניין...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יהיה, יהיה. יהיה, יהיה.   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

   -הכול פה מצולם מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עדכון תב"ר שדרוגי תאורת רחוב ומרכזיות ,יוסי תסביר.  מר חיים ברוידא: 
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 ו תתפטר.  תביא תקציב א מר ניר קריסטל: 

 

 מי בעד? מי בעד? מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 עד שלא תביא תקציב אנחנו נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

 לא עבר.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתם לא נורמליים באמת.   : גב' דרורה כהן

 

 :הצבעה

  7 –בעד 

 9 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

 גי תאורת רחוב ומרכזיות. תב"ר שדרולאשר את לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

   -עדכון תב"ר שדרוג מר חיים ברוידא: 

 

 את הנורמלית כן.   מר חגי בורשטיין: 

 

 את מאבחנת דרורה? את מאבחנת.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מי בעד שבילי אופניים?   מר חיים ברוידא: 



 לוגו חברת התמלול                                                                        עיריית רעננה                
 15/02/2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 14 
 

 

   -אל תגידי כאלה דברים מר מיכאל רייזמן: 

 

 ופיתוח מתקנים ומרחב ציבור, מי בעד?  עדכון תב"ר שדרוג מר חיים ברוידא: 

 

 תביא תקציב.   מר ניר קריסטל: 

 

 מה זה?   מר אלי אלוש:

 

 שבילי אופניים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שבילי אופניים. מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 תביא תקציב.   מר ניר קריסטל: 

 

 מי נגד? מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 

 י. אכלת אותה.  לא הצבעת מר ניר קריסטל: 

 

 ניר אתה ילד קטן.    גב' מיכל ברם:

 

 ניר נו בחייך.    מר אלי אלוש:

 

 מה לעשות.  מר ניר קריסטל: 
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   -ואללה תאמין לי מר חיים גולדמן: 

 

 חיפשת את הכותרת. תביא תקציב או תתפטר.   מר ניר קריסטל: 

 

   -זה. עדכון תב"ר חבר'ה אם אתם חושבים שזה... התושבים, אז זה לא מר חיים ברוידא: 

 

 או שתביא תקציב או שתתפטר.  מר ניר קריסטל: 

 

 תפסיק, נו מה אתה ילד בגן?  מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  7 –בעד 

 8 -נגד 

  0 –נמנע 

 נכח ולא הצביע: ניר קריסטל. 

 החלטה: 

 תב"ר שדרוג ופיתוח מתקנים ומרחב ציבורי.   לאשר את לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

 עדכון תב"ר פיתוח וגינון, מחזור ושדרוג גינות וריאות.  מר חיים ברוידא: 

 

 בואו נשמע, יש פה את ראש האגף, בואו נשמע אותו. ערן בוא תסביר...    מר אלי אלוש:

 

 ערן בוא תסביר.   מר חיים ברוידא: 



 לוגו חברת התמלול                                                                        עיריית רעננה                
 15/02/2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 16 
 

 

ראיתי מה   ערב טוב לכולם, אני לא נכנס לשיקולים פה בשולחן, אני באתי כי  מר ערן רובין

 היה בפעם הקודמת.  

 

 מה היה?  מר חיים גולדמן: 

 

אני חייב להגיד כמה דברים. אחד, חסר המון תקציב בתב"רי גינון. חסר המון    מר ערן רובין

גינון ולכן דאגתי לפרוט את זה. אני מבין שהחומר גם הועבר אליכם, לפרוט את זה  תקציב בתב"ר 

המשימות   תשתיתלמשימות.  משימות  הן הם  פרויקטליות.  ומשימות  להצטיידות  משימות  יות, 

  -מופיעות

 

 הנה הוא מראה לך.    : גב' דרורה כהן

 

 פה על הקיר. מר אריאל הילדסהיימר:

 

יש שם הכול. בשביל שזה לא יהיה במקשה אחת וכולם ישאלו וירימו גבות על    מר ערן רובין

   -במשימותמה זה הכסף, לאן הולך הכסף. הכסף הזה מצד אחד מסומן 

 

 שבים שזה חשוב. יש לי שאלה, חו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שנייה, רק אני אסיים בבקשה.   מר ערן רובין

 

 צריך שיהיה תקציב שוטף. ראש העירייה...   גב' רונית ויינטראוב: 
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 רגע, אבל זה לא לערן. זה לא לערן.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 לשיקולים הפוליטיים. זה לא נכנס   מר אלי אלוש:

 

יש    מר ערן רובין מה  להגיד  בא  אני  אליהם.  נכנס  לא  אני  פוליטיים,  שיקולים  לא  זה 

בתוכנית ולמה פרסנו אותה לפי הנושאים שהדגשתי. ולהגיד שיש פה, אני מזכיר לכולם שיש פה אגף  

גדול מהנושאים האלה לת לתושבים. חלק  רעננה, שנותן שירות  בעיר  ת את השירות,  תפעולי מרכזי 

לפניכם.   נמצא  הכול  לתושב,  שירות  זה  פה  הכול  שלנו.  השוטפת  באחזקה  רק  לא  בתב"רים,  נמצא 

לא  פעם  עוד  זה  את  אומר  ואני  בעיניים.  להם  להסתכל  הולך  אני  מחר  כי  פה,  ואני  שלי  האנשים 

יות עבודה.  משיקולים פוליטיים, ניהוליים גרידא. האנשים האלה עבדו כל הרבעון האחרון להכין תכנ

שנים    4-למי שהיה באגף חזות העיר ולמי שלא מכיר אותו לעומק, האגף הזה נבנה וייצב את עצמו ב

שאני נמצא. בשנתיים וחצי האחרונות כבר תכניות העבודה מוגדרות, נמצאות בטבלאות, מסומנות, 

ב לרעננה  המשימות  כל  מה  שאומרת  מאחוריה,  אקסל  טבלת  יש  פה  שתראו  שורה  ים  שנ  5-כל 

למול   זה  וגם  לקרות,  צריך  מה  לקרות,  חייב  מה  הקרובה,  לשנה  ושוריין  תועדף  מה  הקרובות, 

מיליון    2התקציב. וכל שורה שכתוב פה סתם מיליון ₪, תכנית העבודה שלי עם החבר'ה באגף... על  

 ₪. אולי רק נזכה בלוטו וייכנס עוד תקציב אז נעשה יותר, איזה כיף.  

 

אין   מר אריאל הילדסהיימר: אם  יהיה  לא  ומה  תב"ר,  יש  אם  יהיה  מה  כלבים  גינות  דוגמא  תן  ערן 

 תב"ר. 

 

הבאות    מר ערן רובין הכלבים  גינות  חמשת  את  נשדרג  אז  תב"ר,  יהיה  אם  פשוט,  מאוד 

   -בסדר לפי תכנית רב שנתית, ואם לא יהיה אז לא יהיה. מערכות ההשקיה זה
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 . רגע תקשיבו, מערכות ההשקיה  מר אלי אלוש:

 

אנחנו    מר ערן רובין האחרונות.  בשנתיים  רעננה  של  הדגל  פרויקט  זה  ההשקיה  מערכות 

ב חסכנו  כן.  גם  אליכם  שהועבר  המידע  את  ראיתם  אתם  גם,  בהשקיה   2.2  2022-הראינו   ₪ מיליון 

שהתחלנו   שדרוג  זה  מזה  חלק  ההשקיה.  ושעות  ההשקיה  מערכות  שינוי  זה  מזה  חלק  רעננה.  בעיר 

בארונות השקיה. חלק נוסף זה מהלך מול רשות המים של מדינת ישראל, וקיבלנו עוד  בשנה שעברה  

זה שורה שאומרת החלפת ארונות השקיה.   פה  כל מה שיש  מים.  פחות  על מנת לשלם  מכסות מים 

פרויקט   זה  אבל  שלנו,  לתושבים  לעין  נראית  לא  היא  פה,  מהיושבים  אחד  על  משפיעה  לא  היא 

לרעננ חשוב  סופר  לתשתיתי  מעל  מחזיקים  אנחנו  כולם   600-ה.  רקובים.  כולם  השקיה,  ארונות 

איזה   לפני  פה  עשו  מה  יודע  לא  דברים   20-ו   15,  10רקובים,  פה  יש  היום.  בשטח  המצב  זה  שנה, 

זה   לתושב,  יפגע בשירות  זה  כואב,  זה  להעביר אותם,  לא  הניהולי  בפן  אני אומר כמנהל  שמבחינתי 

  -יפגע ברעננה

 

 זה פשע, תגיד זה פשע.   מן: מר חיים גולד

 

הקמפיין   מר ערן רובין כל  למה  אז  כלבים,  לאסוף  יפסיקו  אם  חבר'ה  קקי,  בשקי  אפילו 

 שאני עושה כבר שנתיים.  

 

 זה לא אמור להיות בשוטף?  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 לא, זה תחת הצטיידות.    מר ערן רובין

 

 שקי קקי?  גב' איילת  ארז סגן: 
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 הצטיידות לגמרי, הצטיידות לגמרי.  היימר:מר אריאל הילדס 

 

רגע, זה לא היה מעולם, אולי זה אמור להיות בעתיד, שאלה טובה, לא יודע,   מר ערן רובין

 זה לא היה שם מעולם.  

 

 ערן אני יכול להגיב?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 גיד. זה מה שהיה חשוב לי לה  מר ערן רובין

 

קודם כל אומר לך, ותמסור גם לכל עובדי האגף שלכם, שאנחנו  תודה, אז אני   מר מיכאל רייזמן: 

באמת מודים לכם על העבודה, ואנחנו באמת חושבים שנעשתה עבודה רצינית וטובה. וכמו שאמרת 

 זה לא מעניינך הנושא הפוליטי כאן. 

 

 אל תכניס אותו לפוליטיקה.   מר אלי אלוש:

 

   -אני לא מכניס אותך, אני מר מיכאל רייזמן: 

 

 דבר איתו על השקיה. אל תכניס אותו לפוליטיקה.    מר אלי אלוש:

 

 -אני אומר לו מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

בטח  מר מיכאל רייזמן:  אותך  ולא  העירייה,  מעובדי  אחד  אף  את  לא  מערב  לא  שאני  מכיוון 

 בנושא הפוליטי, אנחנו מודים לכם על העבודה שעשיתם. 
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 איזה מילים...  אוי   : גב' דרורה כהן

 

 דרורה תזהרי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 די, די.   : גב' דרורה כהן

 

 תזהרי.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מיכאל זה מוגזם.    : גב' דרורה כהן

 

  -אני יושב מבין ומכבד, אבל עם זה לא הולכים למכולת  מר ערן רובין

 

שאנשים שאחראיים על   , אני חושבבסדר אוקיי. אז אני חושב שפרנסי העיר מר מיכאל רייזמן: 

 מה שקורה פה בעיר.  

 

 אני לא אבכה הפעם...    : גב' דרורה כהן

 

 את יכולה לבכות.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 ... מה אכפת לך.    : גב' דרורה כהן

 

שכל,   מר מיכאל רייזמן:  קצת  לך  ולעשות  ולבוא  בחשבון,  שלך  הדברים  את  גם  לקחת  צריכים 

מבינ אנחנו  יעבור ולהגיד  שאולי  כדי  תקציב  נביא  לכן  חשובים.  האלה  הדברים  השעה.  גודל  את  ים 
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 התב"ר. זה לא עניינך, זה לא עניינך. 

 )מדברים יחד( 

 

 אבל ערן אני אומר לך, אני מודה לך באמת.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 דברים ברשותך... מה שאתה אומר.  2  מר ערן רובין

 

 לספר על הפרויקטים שלהם?  למה מביאים אנשים   גב' מיכל ברם:

 

  -... אחד עם זה אני לא הולך למכולת. אני מחר הולך  מר ערן רובין

 

 אני יודע.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 למה את לא מתעקשת שיהיה תקציב... גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 זה לא אחריות שלי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 חד משמעית שלך.   מר חיים גולדמן: 

 

 לא.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 בטח.  מר חיים גולדמן: 
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 של ראש העיר. של ראש העיר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 שלך, שלך.  מר חיים גולדמן: 

 

 זה אחריות של ראש העיר. אחריות של ראש העיר.   מר מיכאל רייזמן: 

 

ואתה סוגר  ראש העיר רוצה... אתה לא נותן. ראש העיר רוצה שיהיה פה יפה,   מר חיים גולדמן: 

 את הברז תרתי משמע.  

 )מדברים יחד( 

 

השורות    מר ערן רובין את  לחפש  שלי  לא  שלכם  שיקול  זה  בבקשה,  אפשר  מיכאל, 

 הרלוונטיות.  

 

 אפשר להביא את כל ראשי האגפים אולי? לא הבנתי את הרעיון.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 מה את רוצה ממנו, איילת?  גב' ענבר הוכברג: 

 

מציגים   ולדמן: מר חיים ג שלא  תגידו  יציג  לא  הוא  אם  יציג?  לא  שהוא  למה  להציג,  בא  הוא 

 לכם. 

 

 מי מכיר את הצרכים יותר טוב? מי מכיר את הצרכים?  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד( 

 

 קשה לכם להסתכל מול המראה אני רואה.   מר חיים גולדמן: 



 לוגו חברת התמלול                                                                        עיריית רעננה                
 15/02/2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 23 
 

 

 יהיה. מה שאין פה כסף, לא יהיה, לא   מר ערן רובין

 

 לא יהיה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 עכשיו רגע, הערה... מה שאתה אמרת, זה למה אני פה...   מר ערן רובין

 

 זה מה שראש העיר החליט לעשות, זה מה שיהיה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 מיכאל, רק הערה אחרונה ממני,   מר ערן רובין

 

י אשאר פה. אני אומר לכם... תמשיכו  חבר'ה אחריי המבול, אחריי המבול. אנ מר חיים ברוידא: 

 לעשות את כל הדברים האלה. 

 

 ... אתה נשאר לבד.   מר ניר קריסטל: 

 

אפשר להעביר תקציב תוך שבועיים, אנחנו נשמח מאוד להעביר את התב"ר   גב' שחר גלי:

 הזה. 

 

 ? as isאת מסכימה לתקציב כמו שהוא, איך שהוא   מר אלי אלוש:

 

 ה אחרונה אליך בבקשה. הער  מר ערן רובין
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דיון   גב' שחר גלי: לנהל  אפשר  השגות,  לי  יש  דיונים,  הרבה  לי  יש  פתאום  מה  לך?  נראה 

 נהדר. 

 

 אבל את יו"ר ועדת כספים, את לא מסכימה לתקציב?   מר אלי אלוש:

 

 הזמנתי אותך, למה לא באת? אתה לא הגעת, וגם אתה לא הגעת.   גב' שחר גלי:

 

  -גלי, גלי, אני מסמיך אותך  : מר חיים ברוידא

 

 גם את לא הגעת.   מר לורן משה עייאש: 

 

 כן למה?   גב' שחר גלי:

 

 הצדדים ישבו ולא יכפו אחד על השני.  2לנהל משא ומתן כשבו  מר חיים ברוידא: 

 

 אז קודם כל יגיע כבודו כשמזמינים אותו לוועדת כספים, וננהל משא ומתן.    גב' שחר גלי:

 

 בסדר גמור.  וידא: מר חיים בר

 

 אין בעיה, תכבד גם.    גב' שחר גלי:

 

 אני אכבד.  מר חיים ברוידא: 

 

  -אני מוכנה לנהל משא ומתן  גב' שחר גלי:
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   -אני אכבד, גלי מר חיים ברוידא: 

 

 כשאתה תהיה שם.    גב' שחר גלי:

 

וזן נגד אנשים, הדבר הכי קשה לי זה את יודעת שאת יושבת פה ולוחשת לי בא מר חיים ברוידא: 

   -ואחרי שבוע את יושבת פה ואומרת את הדברים ההפוכים. אז בואי נגיד ככה

 

  -אני בחיים לא לחשתי לך באוזן  גב' שחר גלי:

 

 בסדר גמור, את לחשת לי הרבה באוזן, וגם כתבת לי הודעות.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא ישבתי לידך.    גב' שחר גלי:

 

  -, לא נכנס לזה גליאבל עזבי מר חיים ברוידא: 

 

 זה חלק מהיכולות של ראש העיר...  גב' דבי סלוצקי: 

 

 אנחנו מוכנים, אני מוכן לשבת איתך, גלי, גלי.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

איתך   מר חיים ברוידא:  לשבת  מוכן  אני  גלי,  איתך.  לשבת  מוכן  איתך.  לשבת  מוכן  אני  גלי, 

   -שתייצגי אותם, אבל לא
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 רגע, אבל תתנהל כמו בן אדם.   חר גלי:גב' ש

 

 אבל לא בכפייה.   מר חיים ברוידא: 

 

אתה לא יכול פעם אחת להגיד לי בואי תנהלי משא ומתן, ואז להכניס כל מיני   גב' שחר גלי:

 עקיצות של ילד בכיתה ג'. מה זה צריך להיות?  

 

 ה א'. זה לא ילד בכיתה ג', את מתנהגת כמו ילד בכית מר חיים ברוידא: 

 

 זה גן חובה.   גב' שחר גלי:

 )מדברים יחד( 

 

בשבילך    מר ערן רובין אחרונה  אחת  הערה  שאמרת  מה  מיכאל  ברשותך.  אחת  הערה 

 וסיימתי. 

 

 אני אלך לידך בסדר?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, לא, לא, אני אצעק, אני אצעק.   מר ערן רובין

 

 הוא לא שומע, הוא לא שומע.  מר ניר קריסטל: 

 

 טוב חבר'ה.   מר חיים ברוידא: 

 

המועצה    מר ערן רובין את  גם  ראיתי  אני  להגיד,  חייב  ואני  אחרונה,  הערה  רגע  תקשיב 
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האחרונה, ואני רואה אתכם, אני אוהב לראות אתכם במופעים. לא סתם פרקתי את זה פה גם כן, כי  

ה  ואת  העבודה  את  מעריכים  פה  שכולם  מניח  ואני  האחרים,  התב"רים  העיר. בכל  חזות  של  עשייה 

בכל התב"רים האחרים לכל האגפים אושר. נעצרו עבודות פרויקטליות. יש פה שורות פרויקטליות, 

ויש את השורות שהם הצטיידות ותשתיות. אני מבקש שוב, תבחנו ותצביעו פרטנית. לא פרויקטלי,  

ותשתיות ושדרוג תשתיות שהם מערכו זה שיקול שלכם. אבל הצטיידות  לא,  והם  אז  חובה  והם  ת, 

mast ...אני מאוד אשמח , 

 

 בואו נפצל את העבודות הנוספות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ניר, זו הייתה המחלקה שלך.   מר אלי אלוש:

 

 בואו נצביע בנפרד על העבודות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מערכות פרויקטליות.   מר חיים גולדמן: 

 

 על העבודות הנוספות.  בואו נצביע מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 תגיד לי הפחתת ריסוס, זה מפריע לך?   מר אלי אלוש:

 

 תביא תקציב.   מר חגי בורשטיין: 

 

 אבל תן לו לעבוד.    מר אלי אלוש:
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 התקציב יעלה להצבעה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בואו נפצל אבל.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

ר מר חיים ברוידא:  זה? רגע,  על  לא מוכנים  גם  לא?  או  להצביע  על שקי קקי  גע, אתם מוכנים 

 בואו נשאל אתכם, מוכנים או לא מוכנים?  

 

 מה זה שקי קקי?   מר חיים גולדמן: 

 

אם   מר לורן משה עייאש:  הצבעתם  למה  להבין  בלי   90%אפשר  אה,  אותה  אכלתם  מהתב"רים... 

 לשים לב. 

 

בדיוק   מר חיים ברוידא:  בואו,  פה  חבר'ה  אז  קיימים,  כבר  התב"רים  הרי  לכם,  שאמר  מה 

 עצרתם את זה שמה.  

 

 תביא תקציב זה הכול.   מר חגי בורשטיין: 

 

 שנים בלי תקציב...  3חבר'ה בלי תקציב נסתדר, המדינה הייתה  מר חיים ברוידא: 

 

 ככה גם נראה מי שעומד בראשה.  מר חגי בורשטיין: 

 

 אוקיי בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 
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 אוקיי שכנעת אותי. רונית תיקנה אותי, תביא תקציב ותתפטר.  מר ניר קריסטל: 

 

 כן, תביא תקציב ותתפטר.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 זה רעיון טוב. אמרתי תביא תקציב או תתפטר. רונית תיקנה אותי.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה יודע אתה אפילו לא ראוי לתגובה.   מר חיים ברוידא: 

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 אפשר להצביע?   מר אלי אלוש:

 

 כן, בואו נצביע.   מר חיים ברוידא: 

 

 העיר ראויה לתקציב אבל. אני לא ראוי לתגובה, אבל העיר ראויה לתקציב.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתם לא יכולים להעניש את העיר.   מר אלי אלוש:

 

 י. דקה אחת, בואו נראה.  בואו נעשה את זה פרטנ מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אתה לא יכול סליחה.   מר ניר קריסטל: 

 

 חבר'ה בואו במהירות.   מר חיים ברוידא: 
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 תביא תקציב.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה יודע מה, נעשה את זה פרטני ושמי.   מר חיים גולדמן: 

 

 אתם מבזבזים את הזמן.    גב' שחר גלי:

 )מדברים יחד(  

 

גם    ... מר חיים גולדמן:  אותם,  לאסוף  יהיה  שאפשר  קקי,  של  שקיות  יהיה  שלכלבים  רוצים 

 לזה, מה כל דבר, גם לזה אתם צריכים תקציב? העיר תהיה מלאה עם חרא.  

 

 אני בעד... שיביאו מהבית.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

  -טוב חברים, חברים אנחנו  מר חיים ברוידא: 

 

 להבין שאין תקציב.  ומעבר לזה הכלבים צריכים  מר לורן משה עייאש: 

 

 הכלבים, הכלבים.   מר חיים גולדמן: 

 

 לא יהיה להם שקיות.   מר לורן משה עייאש: 

 

רגע מה אתה עושה עם כל השקיות שאתה מביא מהמכולת. לנו אין תקציב,  : אנה פוזמנטירגב' 

 שיביאו מהבית את השקיות. 

 )מדברים יחד( 
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 אני לא לוקח שקיות.   מר חיים גולדמן: 

 

 מה אתה שם?  : נה פוזמנטיראגב' 

 

 יש לי סלים.  מר חיים גולדמן: 

 

 נעביר את זה על תנאי עד שיהיה תקציב.    מר אלי אלוש:

 

 ימים אתה יכול להביא תקציב.  10-ב מר חגי בורשטיין: 

 

 תביא תקציב, שראש העיר יביא תקציב.   מר ניר קריסטל: 

 

  -ב"ר אתה מתפעל אותה מהשוטףאלי, כל גינה שאתה עושה מת גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא יהיה תב"ר ולא יהיה תקציב. את יודעת מה יאללה.  מר חיים גולדמן: 

 

 מה עוד פעם אתם...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ימים.   10בואו נצביע בעד הבאת התקציב  מר חגי בורשטיין: 

 

 דקות.  10טוב חבר'ה הפסקה  מר חיים ברוידא: 

 

 כאן תודה רבה.   1:502 מר אריאל הילדסהיימר:
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 *** הפסקה *** 

 

אוקיי חבר'ה תיכנסו בבקשה. טוב אני קורא עכשיו את התב"ר, אני קורא את  מר חיים ברוידא: 

התב"ר ואני קורא גם את הסעיפים, אחר כך נצביע, לא סעיף סעיף, אבל על הכול ביחד. התב"ר הזה  

ם, השלמת תקופת אחריות תחת הסכם שנים לתושבי  5כולל: פחים ירוקים, החלפת פחי אשפה עד  

בעלי   לטובת  קקי  שקי  שקיות  רכישת  של  לתושבים  וזמין  נגיש  שירות  כולל  הזה  התב"ר  אשפה. 

הכלבים, מצחיק אה? גינון שיפוץ קיץ, גינון מרכזים קהילתיים מובני ציבור, תלבושת ייצוגית לבעלי 

הש ארונות  ומחשוב  שדרוג  השקיה,  מערכות  סמכותיים,  ישניםתפקידים  שמובילים    קיה  ותשתיות 

תת קרקעיים, משאבים מכוח הצטיידות הכרחי, קסדות, שילוט פסולת עירונית, התאמות בינוי חדש  

במוסדות חינוך. חדקונית הדקל, אחזקת תפעול תיקונים הגמעות והדברות, טיפול בשורשי מדרכות,  

יזום... עמדות מחזור פלוס משטחי איסוף גזם, שדר וג חידוש עמדות מחזור ועמדות פניות תושבים 

איסוף גזם. פחים כתומים קמפיינים דברור ופרסום הסברה עירונית במערכת החינוך. גינון גמלאים, 

ספרייה עירונית בית הנוער. גינון קהילתי תמיכה ושדרוג כולל תוספת תשתיות. שדרוג גינות כלבים,  

קני משחק שירות לתושב. קשירות עצים, שדרוג הגינות הקיימות מדשאות סינטטי פינות ישיבה ומת

טיפול בעצים, בטיחות עצים חובה. עבודות נוספות שימוש מצב קיים צנרת טפטוף. עבודות נוספות 

טרקטור  ריסוס  הפחתת  ישנות,  מדשאות  שדרוג  משחק,  גינות  שדרוג  עבודה.  תכנית  לפי  פרויקטים 

 וזרעים. אני אעשה אבל את ההצבעה שמית.  

 

 יש לי שאלה. אלה דברים חיוניים חשובים?   נטראוב: גב' רונית ויי

 

 זה מה שאמר לך.    : גב' דרורה כהן

 

 כן?  גב' רונית ויינטראוב: 
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 הפחתת ריסוס את יודעת כמה זה חשוב?    מר אלי אלוש:

 

   -אני שואלת אם יש גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את רוצה להגיד לי, אז תביאי את התקציב?   מר חיים ברוידא: 

 

 אז למה אתה לא מביא תקציב אם זה כל כך חשוב?   ' רונית ויינטראוב: גב

 

 זה תב"ר, לא קשור, זה תב"ר.   : גב' דרורה כהן

 

 זה תב"ר זה לא קשור.    מר אלי אלוש:

 

 זה קשור.   גב' שחר גלי:

 

 אז איפה ההסתייגות...    גב' מיכל ברם:

 

 הכול קשור דרורה, הכול קשור.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 התחממות כדור הארץ זה חשוב... ר חיים גולדמן: מ

 )מדברים יחד(  

 

   -אוקיי חבר'ה, דבי מר חיים ברוידא: 

 

 מהתקציב.  50%לעמותות חסד אין  גב' רונית ויינטראוב: 
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 דבי סלוצקי בעד או נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 , נגד אישור התב"רים.  2023בעד אישור תקציב  גב' דבי סלוצקי: 

 

 נגד. חגי בורשטיין?   רוידא: מר חיים ב

 

 נגד.  מר חגי בורשטיין: 

 

 בורשטיין.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 הגיע זמן לדעת.   מר ניר קריסטל: 

 

 רונית ויינטראוב? ויינטרוב או ויינטראוב?   מר חיים ברוידא: 

 

   ויינטראוב, אני אלמד אותך את כל השמות. גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אתה תעוות בכוונה, כי זה עוד שלב ככה במדרון.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תעני את נגד או בעד?    : גב' דרורה כהן
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 את בעד או נגד תעני?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד שקי קקי או לא?   מר חיים גולדמן: 

 

   -2023אני בעד תקציב  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נגד. מיכאל רייזמן.   מר חיים ברוידא: 

 

  -ונגד גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יאללה.   מר אלי אלוש:

 

 הבנו, הבנו.   מר חיים גולדמן: 

 

 תב"רים בלי תקציב.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נגד. ניר קריסטל?   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, לא אמרתי. רגע, לא אמרתי.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אה לא אמרת?  וידא: מר חיים בר

 

 מיכאל לא אמר כלום.   מר ניר קריסטל: 
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 להצביע כן או לא, אני לא שומע.  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד או נגד.   מר אלי אלוש:

 

 אני נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 נגד. ניר קריסטל?   מר חיים ברוידא: 

 

 נפלנו מהכיסא.   מר חיים גולדמן: 

 

 , ובתב"ר אני נגד.  2023-ל אני מבקש תקציב מר ניר קריסטל: 

 

 נגד. איילת ארז סגן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נפלנו גם מהכיסא.   מר חיים גולדמן: 

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 נגד. אנה פוזמנטיר?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 רחמים.   : גב' דרורה כהן
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 סליחה. התחלפו.   מר חיים ברוידא: 

 

 כי הוא במועצה, הוא עד הקדנציה.  : וזמנטיראנה פגב' 

 

 רחמים שלום?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

 נגד. גלי שחר?   מר חיים ברוידא: 

 

   -אני בעד להביא סוף סוף  גב' שחר גלי:

 

 נגד. אלי אלוש?   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא, סליחה. אני לא סיימתי את המשפט.    גב' שחר גלי:

 

 תן לה לדבר.  ניר קריסטל: מר 

 

   -אני בעד להביא  גב' שחר גלי:

 

 השאלה היא בעד או נגד.   מר חיים ברוידא: 

 

   -לאישור 2023אז אני עונה. אני בעד להביא תקציב   גב' שחר גלי:



 לוגו חברת התמלול                                                                        עיריית רעננה                
 15/02/2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 38 
 

 

 בעד או נגד גלי?   מר חיים ברוידא: 

 

 ונגד התב"ר הספציפי הזה עכשיו.   גב' שחר גלי:

 

 ורן עייאש? ל מר חיים ברוידא: 

 

 אני בעד להביא את אגרת השמירה, ואני בעד להביא את... מר לורן משה עייאש: 

 

 מיכל?  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 למה? אסור לי להגיד גם שטויות?  מר לורן משה עייאש: 

 

 אלי אלוש?  מר חיים ברוידא: 

 

 אני שעתיים שומע את השטויות שלכם.  מר לורן משה עייאש: 

 

 אלי?  חיים ברוידא:  מר

 

 אני בעד רעננה, ובעד התב"ר.   מר אלי אלוש:

 

 דרורה כהן?   מר חיים ברוידא: 
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 בעד.   : גב' דרורה כהן

 

 בעד. חיים גולדמן?   מר חיים ברוידא: 

 

 עמים, ובעד התב"ר.   2-מדינות ל 2אני נגד  מר חיים גולדמן: 

 

 ענבר?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 אז מה לחלק? לא הבנתי.    גב' מיכל ברם:

 

 חיים ברוידא בעד.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 :הצבעה

  7 –בעד 

 9 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

 תב"ר פיתוח הגינון, מחזור ושדרוג גינות וריאות.   לאשר את לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

 

ו נסיים עם התב"ר האחרון, עדכון תב"ר שביל רעננה  ובנימה אופטימית אנחנ מר חיים ברוידא: 
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 מי בעד? מי נגד?  

 

 ברור איזו שאלה? שביל רעננה.   מר אלי אלוש:

 

 יפה מאוד, חבר'ה תודה רבה לכם. הייתם מופלאים.  מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  7 –בעד 

 9 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

 "ר שביל רעננה.   תב לאשר את לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

 

         

  ______________________           ______________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                


